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Protokoll styrelsemöte via Teams 2023-08-15 

Närvarande:  Liz-Beth C Liljeqvist, Moa Persson, Sofia Sundkvist, Jan Törnblom, 

Tina Johansson, Jimmie Lundgren 

Anmält förhinder:  Pierre Lago, Agnes Thorlaksdottir 

 

 

§118 Mötets öppnande 

Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare 

välkomna. 

§119 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§120 Val av protokolljusterare 

Jimmie Lundgren valdes till att jämte ordförande justera protokollet. 

§121 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

§122 Ekonomisk Rapport 

Den ekonomiska rapporten gicks igenom. Liz-Beth kollar med kassören om hon kan 

vara med på nästa möte.  

§123 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordförande   

Avtal Monster – Liz-Beth har haft möte med Monster om vårt sponsoravtal.  

Sveland - Liz-Beth har haft möte med Sveland. Vi har fått annonsmaterial till 

kataloger och hemsidor. Sofia skickar bilderna till webmaster, Jimmie tar hand om de 

sociala medierna.     

Vice ordförande 

Inget att rapportera. 

 

  

 L
CL

, J
L,

 S
S 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





Sekreterare  

Resultat utställning – På vår hemsida presenteras endast resultat från våra 

utställningar vi länk till hunddata. De bilder från finalringen som tas på våra 

utställningar läggs ut på sociala medier. Bilderna skickas till Jimmie. Jimmie kollar hur 

det är med bilder från de utställningarna som har varit tidigare i år.  

Monter på Stockholms hundmässa – Beslut: SDHK kommer inte att ha en monter 

på SHM i år.  

KF – seminarier och utskottsbehandling propositioner - Sofia skickar ut länken så att 

man kan anmäla sig till de utskottsbehandlingar man är intresserade av.  

Brakykommittén 

Möte med SKK 29/8 – Moa, Anki och Liz-Beth går på detta möte. Sofia skickar länken 

för mötet till dem.    

Rasklubbsrådgivningskommittén 

Rapport från SRTB – Liz-Beth har haft möte med dem. De har utlyst ett extra 

årsmöte. De har tagit fram alla papper för detta. Liz-Beth kommer att vara 

ordförande på detta årsmöte.  

Rapport BBHC – Liz-Beth har varit i kontakt med klubben och de har så många kvar 

i styrelsen så att de kan jobba fram till nästa årsmöte. De behöver hjälp att boka av 

sin utställning som de skulle ha i december, Liz-Beth gör detta.  

Kommittén för Avel och hälsa 

RFG-S – De tre klubbarna som de gäller kommer att skicka ut ett informationsbrev till 

sina medlemmar och övriga hundägare för att uppmana dem att RFG-S testa sina 

hundar.  

Utställningskommittén 

Utställningar 2024 – Det mesta är klart inför 2024.  

Utställningar 2025 – SDHK kommer att ansökas om sex stycken utställningar 

(Hässleholm, Borås, Boden, Backamo, Gimo, Timrå). Senast 230908 ska 

rasklubbarna skicka in sina ansökningar till sekreteraren. Liz-Beth skickar sedan in 

dessa till SKK.  

Domarkommittén 

Skrivelse till rasklubbarna om nya examinatorer - DK vill ha svar från oss senast 30/9. 

Moa har skickat till de rasklubbar som behöver komma in med fler förslag på domare 

de har till den 1/9 på sig. 

Sponsorkommittén  

Fodersponsor 2024 - Pierre har haft kontakt med några foderföretag men inte fått 

några svar. Anki kollar upp ytterligare ett företag till nästa möte. 
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PR, Info och IT 

Positiv respons på nya hemsidan.  

Arbetsgruppen för domarkonferens 2024 

Moa har varit i kontakt med de aktuella rasklubbarna och stämt av med dem hur de 

ligger till med sina förberedelser. Liz-Beth kollar på företag som kan hjälpa oss med 

det tekniska. I början på oktober bokas ett möte för att ta fram mer detaljer för hur det 

ska gå till så att det går att göra en budget.  

BPH-kommittén 

Sofia skickar över de mail som vi fått om BPH till Agnes.  

§124 Skrivelser och ärenden 

  

Diarienr  Beskrivning  Kommentar  

2023-
0178  

Utökning av rasregister Sofia meddelar SKK.  

2023-
0187  

Utökning av rasregister Sofia meddelar SKK.   

2023-
0194  

Utökning av rasregister  Moa har kontaktat domaren.   

2023-
0202  

Utökning av rasregister  Sofia meddelar SKK.  

2023-
0213  

Utökning av rasregister  Sofia meddelar SKK  

2023-
0215  
  

Utbildning utställning-, domar-
och ringsekreteraransvarig.   

Vilka vill gå och var?  
Tina vill gå i Stockholm, Sofia anmäler.  

2023-
0223  

Översättningen av 
rasstandard Bolonka  

Vi godkänner denna och Liz-Beth skickar in detta till SKK.  

2023-
0227  

Aspirant i Timrå  Sofia meddelar aspiranten. Sofia skickar instruktioner till 
webmaster om hur man går till väga för att ansöka om 
elev/aspiranttjänstgöring och utökat rasregister.  

  

§125 Övriga ärenden 

Styrelsehelg i Småland – Beslut: Vi bestämmer att det blir den 18–19/11 i 

SMÖKK:s lokaler. 

Showmailen – Beslut: Vi bestämmer att denna mail läggs ner man får vända sig 

till utställningskommittén.   

Info från SDHK till rasklubbarna via tidningarna - Liz-Beth skriver en artikel som 

rasklubbarna kan publicera i sina kanaler.  
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Jubileumsutställningen 2024 - Vi ska marknadsföra vår jubileumsutställning 2024 

redan nu. Sofia skickar underlag för annons till webmaster.  

 

§126 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 

Marknadsföra vår jubileumsutställning 2024.  

§127 Nästa möte: 230905 19.00   

§128 Mötets avslutande 

Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 

avslutat.   

  

  

  

Signeras digitalt via min.ebox.nu    

Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande  Sofia Sundkvist, vid protokollet    

    

Jimmie Lundgren, justerare   
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Protokoll styrelsemöte via Teams 2023-08-15 


Närvarande:  Liz-Beth C Liljeqvist, Moa Persson, Sofia Sundkvist, Jan Törnblom, 


Tina Johansson, Jimmie Lundgren 


Anmält förhinder:  Pierre Lago, Agnes Thorlaksdottir 


 


 


§118 Mötets öppnande 


Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare 


välkomna. 


§119 Godkännande av dagordning 


Dagordningen godkändes. 


§120 Val av protokolljusterare 


Jimmie Lundgren valdes till att jämte ordförande justera protokollet. 


§121 Genomgång av föregående mötesprotokoll 


Godkändes och lades till handlingarna. 


§122 Ekonomisk Rapport 


Den ekonomiska rapporten gicks igenom. Liz-Beth kollar med kassören om hon kan 


vara med på nästa möte.  


§123 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  


Ordförande   


Avtal Monster – Liz-Beth har haft möte med Monster om vårt sponsoravtal.  


Sveland - Liz-Beth har haft möte med Sveland. Vi har fått annonsmaterial till 


kataloger och hemsidor. Sofia skickar bilderna till webmaster, Jimmie tar hand om de 


sociala medierna.     


Vice ordförande 


Inget att rapportera. 


 


  







Sekreterare  


Resultat utställning – På vår hemsida presenteras endast resultat från våra 


utställningar vi länk till hunddata. De bilder från finalringen som tas på våra 


utställningar läggs ut på sociala medier. Bilderna skickas till Jimmie. Jimmie kollar hur 


det är med bilder från de utställningarna som har varit tidigare i år.  


Monter på Stockholms hundmässa – Beslut: SDHK kommer inte att ha en monter 


på SHM i år.  


KF – seminarier och utskottsbehandling propositioner - Sofia skickar ut länken så att 


man kan anmäla sig till de utskottsbehandlingar man är intresserade av.  


Brakykommittén 


Möte med SKK 29/8 – Moa, Anki och Liz-Beth går på detta möte. Sofia skickar länken 


för mötet till dem.    


Rasklubbsrådgivningskommittén 


Rapport från SRTB – Liz-Beth har haft möte med dem. De har utlyst ett extra 


årsmöte. De har tagit fram alla papper för detta. Liz-Beth kommer att vara 


ordförande på detta årsmöte.  


Rapport BBHC – Liz-Beth har varit i kontakt med klubben och de har så många kvar 


i styrelsen så att de kan jobba fram till nästa årsmöte. De behöver hjälp att boka av 


sin utställning som de skulle ha i december, Liz-Beth gör detta.  


Kommittén för Avel och hälsa 


RFG-S – De tre klubbarna som de gäller kommer att skicka ut ett informationsbrev till 


sina medlemmar och övriga hundägare för att uppmana dem att RFG-S testa sina 


hundar.  


Utställningskommittén 


Utställningar 2024 – Det mesta är klart inför 2024.  


Utställningar 2025 – SDHK kommer att ansökas om sex stycken utställningar 


(Hässleholm, Borås, Boden, Backamo, Gimo, Timrå). Senast 230908 ska 


rasklubbarna skicka in sina ansökningar till sekreteraren. Liz-Beth skickar sedan in 


dessa till SKK.  


Domarkommittén 


Skrivelse till rasklubbarna om nya examinatorer - DK vill ha svar från oss senast 30/9. 


Moa har skickat till de rasklubbar som behöver komma in med fler förslag på domare 


de har till den 1/9 på sig. 


Sponsorkommittén  


Fodersponsor 2024 - Pierre har haft kontakt med några foderföretag men inte fått 


några svar. Anki kollar upp ytterligare ett företag till nästa möte. 







PR, Info och IT 


Positiv respons på nya hemsidan.  


Arbetsgruppen för domarkonferens 2024 


Moa har varit i kontakt med de aktuella rasklubbarna och stämt av med dem hur de 


ligger till med sina förberedelser. Liz-Beth kollar på företag som kan hjälpa oss med 


det tekniska. I början på oktober bokas ett möte för att ta fram mer detaljer för hur det 


ska gå till så att det går att göra en budget.  


BPH-kommittén 


Sofia skickar över de mail som vi fått om BPH till Agnes.  


§124 Skrivelser och ärenden 


  


Diarienr  Beskrivning  Kommentar  


2023-
0178  


Utökning av rasregister Sofia meddelar SKK.  


2023-
0187  


Utökning av rasregister Sofia meddelar SKK.   


2023-
0194  


Utökning av rasregister  Moa har kontaktat domaren.   


2023-
0202  


Utökning av rasregister  Sofia meddelar SKK.  


2023-
0213  


Utökning av rasregister  Sofia meddelar SKK  


2023-
0215  
  


Utbildning utställning-, domar-
och ringsekreteraransvarig.   


Vilka vill gå och var?  
Tina vill gå i Stockholm, Sofia anmäler.  


2023-
0223  


Översättningen av 
rasstandard Bolonka  


Vi godkänner denna och Liz-Beth skickar in detta till SKK.  


2023-
0227  


Aspirant i Timrå  Sofia meddelar aspiranten. Sofia skickar instruktioner till 
webmaster om hur man går till väga för att ansöka om 
elev/aspiranttjänstgöring och utökat rasregister.  


  


§125 Övriga ärenden 


Styrelsehelg i Småland – Beslut: Vi bestämmer att det blir den 18–19/11 i 


SMÖKK:s lokaler. 


Showmailen – Beslut: Vi bestämmer att denna mail läggs ner man får vända sig 


till utställningskommittén.   


Info från SDHK till rasklubbarna via tidningarna - Liz-Beth skriver en artikel som 


rasklubbarna kan publicera i sina kanaler.  







Jubileumsutställningen 2024 - Vi ska marknadsföra vår jubileumsutställning 2024 


redan nu. Sofia skickar underlag för annons till webmaster.  


 


§126 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 


Marknadsföra vår jubileumsutställning 2024.  


§127 Nästa möte: 230905 19.00   


§128 Mötets avslutande 


Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 


avslutat.   


  


  


  


Signeras digitalt via min.ebox.nu    


Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande  Sofia Sundkvist, vid protokollet    


    


Jimmie Lundgren, justerare   
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